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Rada města 

 

- projednala možnost ucházet se o finanční příspěvek na dovybavení zařízení sběrného 

dvoru z Motivačního programu společnosti Elektrowin za rok 2010, když výsledky města 

v shromažďování a třídění elektroodpadu jsou nadprůměrné a k tomuto kroku jej 

opravňují; s vedením společnosti je projednáno užití finančních prostředků na výstavbu 

zastřešeného, samostatně uzamykatelného přístřešku, který bude používán pro účely 

shormažďování a skladování zpětně odebraných elektrozařízení pro společnost Elektrowin, 

a. s., příspěvek činí 50.000 Kč; termín realizace je sjednán do konce června 2011  

* usnesení: rada s tímto postupem MěÚ souhlasí 

- vzala na vědomí „Příkaz starosty města ke stanovení členů Ústřední inventarizační komise 

a dílčích inventarizačních komisí města Jablonec nad Jizerou a k zajištění inventarizace 

majetku města k 31.12.2010; předsedou ÚIK je pan Jiří Šťastný, členové paní Dana 

Kynčlová a pan Václav Hájek, dále je ustanoveno 11 dílčích IK k provedení inventarizace 

majetku města s ohledem na jeho umístění 

- projednala žádost paní Evy Kousalové o poskytnutí finanční půjčky od města na rozvoj 

podnikání ve výši 50.000,- Kč 

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím půjčky žadatelce za standardních podmínek 

- vzala na vědomí informaci o navázané spolupráci MěÚ s diplomantem Jakubem 

Paloušem, když mu jako téma jeho diplomové práce zadal zpracování projektu Pilišťat 

(stavebně-urbanistické řešení + financování, sportovní + volnočasová část) 

- projednala nabídku pana Pavla Hlaváče ml. na uspořádání (pořadatelské zajištění) akce 

„Rozsvícení vánočního stromu“ v roce 2011 

* usnesení: rada požaduje nabídku upřesnit, konkretizovat, popsat jakou formou bude 

řešena stránka komerční a kulturní, zda bude dán prostor např. místním spolkům, místní 

ZUŠ a za jakých podmínek 

- projednala žádost Ing.Michala Janečka o pronájem nebytového prostoru (bývalá 

kancelář) v budově Mateřské školy v Jablonci nad Jizerou k provozování relaxačních služeb 

(masáže, cvičení) 

* usnesení: rada shledává tento záměr nerealizovatelným z důvodu absence sociálního 

zařízení, které by zde k požadovanému účelu bylo nezbytností; žádosti se rozhodla 

nevyhovět 

- projednala žádost manželů Vlasty a Miroslava Sadílkových o prodej pozemku v majetku 

města p.č. 1251/3 v k.ú. Buřany 

* usnesení: pozemek přímo nesousedí s pozemky ve vlastnictví žadatelů, uskutečnění 

prodeje tohoto pozemku rada zastupitelstvu města nedoporučuje 

- projednala žádost paní Gabriely Kollárové, Hradsko 190, o zproštění od místního 

poplatku ze psů, což odůvodňuje svým malým příjmem (důchodkyně)  

* usnesení: rada se rozhodla žadatelce nevyhovět, jakožto důchodce požívá žadatelka již 

nyní, v souladu s příslušnou obecně závaznou vyhláškou města Jablonec nad Jizerou, 

částečné úlevy na tomto místním poplatku; vedle toho může žadatelka svou situaci vylepšit 

též zredukováním počtu chovaných psů 

- projednala žádost pana Jana Brumlicha, Hradsko 184, o pronájem nebytového prostoru 

(garáže) v čp. 188 na Hradsku (po panu Hamanovi) 

* usnesení: rada souhlasí s pronájmem nebytového prostoru žadateli za standardních 

podmínek 
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- vzala na vědomí nabídku firmy Vodohospodářské laboratoře s.r.o. Pardubice na 

vzorkování-rozbory kvality vody ve vodovodní síti města Jablonec nad Jizerou v roce 2011; 

rada ponechává věc otevřenou a požaduje, aby MěÚ zajistil ještě nejméně jednu 

konkurenční nabídku stejného rozsahu pro porovnání cen  

- vzala na vědomí požadavek úseku správy a údržby města na zakoupení 

nového/zánovního malotraktoru, který by nahradil stávající malotraktor MT8 (z roku 

1990), když tento svými výkonovými, technickými parametry a opotřebením již nezvládá 

zastat vše potřebné (např. zimní údržba cest a chodníků) 

- vzala na vědomí informaci starosty města ing.Kubáta o krocích učiněných k zajištění TV 

signálu pro občany města po té, co nastalo postupné odpojování analogového vysílání a 

ukončování provozu stávajících analogových převaděčů pro Jablonec nad Jizerou (na 

Kamenci); město má již nyní k dispozici dvě nabídky soukromých firem na instalaci 

digitálního opakovače signálu na Kamenci, znovu otevřeno bude ještě i jednání s Českou 

televizí resp. Českými radiokomunikacemi - po té, co proběhlo na území města měření 

kvality digitálního TV signálu (ve dnech 12. a 13.1.2011) 

- projednala žádost oddílu skibobů místní TJ Sokol o finanční pomoc při uspořádání 

závodů Světového poháru skibobistů v Jablonci nad Jizerou ve dnech 28.-30.1.2011 

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím příspěvku města žadateli k popsanému účelu ve 

výši 10.000,- Kč + 5.000,-Kč (schválený, avšak nevyzvednutý příspěvek z roku 2010) 

- projednala žádost firmy BENEZE, a.s. Praha 4 o odkup pozemků  v majetku města p.č. 

1154/5 a 1153/9 v k.ú.Buřany (jedná se o pozemky, které přímo sousedí se stavbou čističky 

odpadních vod v majetku žadatele) 

* usnesení: rada ponechává věc otevřenou, MěÚ prošetří poměry na místě, aby byl 

vyloučen střet zájmů jiných osob (přístupová pěšina do prostoru za Buřanským potokem) 

- projednala žádost firmy SH studio Brno, s.r.o., zajišťující stavebně technickou 

dokumentaci na stavební úpravu a nástavbu domu čp.49 v Buřanech, o souhlas vlastníka 

pozemku dotčeného požárně nebezpečným prostorem s provedením stavebních úprav 

* usnesení: rada s provedením popsaných stavebních úprav na pozemku žadatele 

nacházejícím se v těsném sousedství pozemku ve vlastnictví města (místní komunikace) 

souhlasí 

- projednala situaci a limity města v obchodním vztahu město versus ČOV Jablonec nad 

Jizerou, a.s před společným jednáním obou stran (sjednáno na 13.1.2011) 

- seznámila se se zněním právního stanoviska JUDr.Antonína Zelinky k žádosti MUDr.Olgy 

Marešové ze dne 9.12.2010, týkající se prodeje parcel ppč. 2127/6 a 2127/7 v k.ú. Jablonec 

nad Jizerou; stanovisko bude neprodleně zasláno MUDr.Marešové a členům zastupitelstva 

města  

- jednala o obsazení bytu v Domě s pečovatelskou službou, jehož uvolnění je avizováno na 

březen 2011; rada se shodla na tom, že nejpotřebnější evidovanou žadatelkou o byt v DPS 

je v současné době paní Alena Scholzová, bytem Hradsko 190, dříve je však třeba vyřešit 

otázku bydlení jejího syna Jana Veselého (ročník 1985, doposud spolu žijí ve společné 

domácnosti); rada ponechává věc otevřenou 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r. 


